
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 18.10.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 
 

1. Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2016/2017 

2. Informatívna správa o opravách a údržbe jednotlivých škôl mesta Galanta 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  

4. Rôzne 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov 

komisie školstva,  vedúcu OSS a metodika školstva. Predseda komisie ospravedlnil 

neprítomnosť člena komisie a prítomných oboznámil s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

1. Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2016/2017 

Materiál bol odoslaný mailovou formou všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej OSS, aby informovala o zbere údajov.  

Mgr. Lívia Gešková –  na základe údajov, ktoré nám odovzdávajú školy k 15.9.2016 máme 

celkový počet žiakov 1560, čo je oproti vlaňajšiemu roku o päť žiakov viac. Nárast sme 

zaznamenali aj v ZUŠ, Sídl. SNP a ZUŠ J. Haydna, ako aj v CVČ. Každé jedno dieťa, ktoré 

dovŕšilo k 1.9.2016 vek 3 roky, sa nám v spolupráci s riaditeľkami  MŠ podarilo umiestniť. 

Našich 5 MŠ navštevuje spolu 421 detí.  

Mgr. Jozef Gál –  teší ho nárast počtu detí, s čím súvisí samozrejme aj potreba navýšenia 

rozpočtu. Do počtu treba zarátať aj deti, ktoré sú na 8-ročnom gymnáziu. 

Predseda KŠ – mestu sa odovzdávajú údaje o počte žiakov, ktorí navštevujú 8-ročné 

gymnázium, ale to rozpočet mesta nijako neovplyvní. 

Mgr. Laszló Benkovics – sú tam evidované aj deti dochádzajúce? 

Mgr. Lívia Gešková – tak ako hovoril pán predseda, k 15.9.2016 dostaneme zoznam 

školopovinných detí navštevujúce naše ZŠ, špeciálnu ZŠ a stredné školy v Galante. V zmysle 

školského zákona informujeme obce, ak ich deti navštevujú školu u nás a takisto nás informujú 

obce o tom, že deti mesta Galanta navštevujú školu u nich. Nakoniec oslovujeme rodičov detí, 

ktoré majú trvalý pobyt na území mesta a sledujeme, ktoré školy navštevujú ich školopovinné 

deti od 6 do 16 rokov. 

Predseda KŠ požiadal o preloženie bodu rôzne, ako nasledujúci bod a nechať priestor Mgr. 

Petrovi Kolekovi s jeho pripomienkou. 

Komisia jednomyseľne súhlasila s preložením bodu. 

Mgr. Peter Kolek – je nesmierne rád, že sa triedi odpad a vytvárajú sa súťaže na školách. Je 

to veľmi dôležité v dnešnej dobe si uvedomovať potrebu triedenia odpadu. Strašne ho mrzí, že 

Materská škola na Clementisových sadoch, ktorá vyzbierala nespočetné množstvo pet-fliaš 

a deti poctivo nosili každé ráno pet-flaše do školy, nebola odmenená 150 €, ktoré boli 

vyhlasovateľom súťaže určené pre výhercu. Nemôžme ich trestať za to , že ako jediná materská 

škola zbierala pet-flaše.  



Mgr. Lívia Gešková -  v septembri 2015 bola výzva podpísaná primátorom a súťaž vyhlásená 

zvlášť pre materské školy a zvlášť pre základné školy, kde podmienkou bolo, že do súťaže sa  

zapoja najmenej dve MŠ a dve ZŠ, aby sa mohol určiť výherca. Nakoľko pri vyhodnotení 

súťaže sme zistili, že sa zapojila len jedna MŠ a jedna ZŠ, neboli podmienky splnené, súťaž 

sme nemohli vyhodnotiť. Do súťaže v zbere papiera sa zapojili všetky MŠ a všetky ZŠ, tak sme 

odovzdali dve 150 € poukážky tým školám, ktoré sa umiestnili na prvých miestach. Ostatné 

školy tiež neboli finančne ohodnotené. Tento rok plánujeme spojiť súťaž v zbieraní pet-fliaš do 

jednej kategórie pre MŠ a ZŠ a tak sa vyhnúť nepríjemnostiam.  

PaedDr. Peter Černý –  deti a ich rodičia poctivo prispeli k separovaniu odpadu a preto 

navrhuje prideliť 150 €, čo by nemal byť problém. Žiada o pridelenie finančnej odmeny pre 

Materskú školu na Clementisových sadoch. 

Mgr. Peter Kolek – môžem povedať rodičom, že dostanú finančné prostriedky? 

Mgr. Lívia Gešková – nebolo by fair, ak by sa finančná odmena pričlenila len materskej škole, 

nakoľko sa do  súťaže zapojila aj Základná škola Gejzu Dusíka, tiež ako jediná zo základných 

škôl. 

  

KŠ jednomyseľne odsúhlasila pridelenie finančnej odmeny za zber pet-fliaš materskej 

škole na Clementisových sadoch a Základnej škole Gejzu Dusíka po 150 €.  

 

2. Informatívna správa o opravách a údržbe jednotlivých škôl mesta Galanta 

Materiál bol zaslaný členom komisie elektronickou formou spolu s pozvánkou. 

Mgr. Lívia Gešková – materiál Vám bol preposlaný elektronicky, kde máte vyznačené , ktorej 

škole a v akej výške boli poskytnuté finančné prostriedky z fondu opráv. V tabuľke sú uvedené 

aj dátumy, ktoré školy už zúčtovali, prípadne ešte dokedy majú zúčtovať. 

PaedDr. Peter Černý – bol na zasadnutí rady školy, kde mal možnosť vidieť sociálne 

zariadenia ZŠ G. Dusíka. Je rád a dúfa, že sa škole pomohlo a nabudúce sa môže pomôcť inej 

škole.  

 

KŠ berie na vedomie informatívnu správu v predloženej podobe. 

 

 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  

Mgr. Lívia Gešková – dnes sme dostali žiadosť zo Základnej školy Zoltána Kodálya o kúpu 

elektrickej panvice. Riaditeľka predložila 4 cenové ponuky, kde na základe najnižšej cenovej 

ponuky žiada 3921,90 €. Vo fonde máme ešte zostatok cca 20 000 €. 

PaedDr. Peter Černý – navrhuje poukázanie finančných prostriedkov v plnej výške na 

zakúpenie elektrickej panvice. 

 

Komisia jednomyseľne odsúhlasila poskytnúť dotáciu vo výške 3921,90 € z havarijného 

fondu  na zakúpenie elektrickej panvice na Základnej škole Zoltána Kodálya. 

 

4. Rôzne 

Mgr. Andrej Tábori – bol na zasadnutí rady školy ZŠ na ul. Štefánikovej, kde sa rodičia 

informovali, ako je to s presťahovaním CVČ, nakoľko majú obavy s využívaním spoločných 

sociálnych priestorov. 

Mgr. Lívia Gešková – CVČ sa plánuje presťahovať už druhý rok na základnú školu na 

Štefánikovej ulici, kde priestory ŠKD z jednej polovice bude tvoriť CVČ. Bola tam 

zamestnankyňa RÚVZ, ktorá nariadila opatrenia potrebné vykonať pre fungovanie CVČ. Dnes 

je všetko pripravené a metodik školstva tam ide v piatok na kontrolu s pani Vančovou z RÚVZ. 



Podľa riaditeľa ZŠ revízne správy sú v poriadku. Mestská školská rada sa vyjadrí k sťahovaniu 

a následne ak všetko bude vybavené, bude sa musieť meniť aj zriaďovacia listina. Metodik 

školstva pripraví materiál /návrh novej zriaďovacej listiny so všetkými prílohami/ na zasadnutie 

mestského zastupiteľstva po obdržaní potrebných dokladov.  

Mgr. László Benkovics – chce sa informovať ohľadne sociálnych zariadení na Základnej škole 

Gejzu Dusíka. 

PaedDr. Peter Černý – bol na rade školy, kde sa riaditeľ poďakoval mestu a poslancom za 

poskytnuté finančné prostriedky. Hovoril, že mal problémy s firmou, ktorá realizovala 

prestavbu sociálnych zariadení, musel ich pravidelne kontrolovať, ale práce sa podarilo 

dokončiť do 5. septembra.  

Mgr. Jozef Gál – podobnú situáciu majú pri výstavbe tribúny na ZŠ, Sídl. SNP, kde firma 

realizujúca stavbu pracuje veľmi pomaly. Zároveň počul o negatívnom vyjadrovaní sa mesta 

a mestského úradu o zbytočnej výstavbe tribúny,  čo ho strašne hnevá. 

Mgr. Lívia Gešková – nerada počuje všeobecné obvinenie, že ako sa vyjadruje mesto 

a mestský úrad. My sme radi, ak sa niečo schváli a prispeje sa na školy, preto by bola rada, ak 

by do budúcna boli menované konkrétne osoby a nie všetkých hádzali do jedného vreca. Som 

si istá, že sa tak nevyjadroval žiadny zamestnanec nášho oddelenia. Ohľadne realizácie 

výstavby tribúny nás minulý štvrtok informovala pani zástupkyňa riaditeľky ZŠ, že firma 

prisľúbila dokončenie stavby do termínu uvedenej v zmluve podpísanej riaditeľkou školy 

a dodávateľskou firmou. 

 

Predseda sa poďakoval za účasť a najbližšie zasadnutie komisie školstva určil na 8.11.2016 

o 14.00 hod. 

 

 

V Galante, dňa 24.10.2016      PaedDr. Peter Černý  

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                                 predseda komisie  

  

 

 

 

  

 

 


